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opinio ... a la fresca!

QUÉ N'OPINA DEL MARRO EDITORIAL D’AQUEST ESTIU ?

Montserrat Bertran Tenas 
(professora d ’EGB). Sempre és 
interessant que es facin estudis 
sobre la història i les tradicions 
del nostre poble, aquesta és una 
manera de conèixer les nostres 
arrels. D’altra banda penso que 
una obra Inèdita com la de Mn. 
Julià hauria d ’haver sortit sola.

Eva Uehara i Costa (estu
diant de veterinària). Encara 
que no els he llegit, trobo molt bé 
que surtin llibres que parlin de la 
Vall.

Joan Martínez i Jubinyà (ju 
bilat). Tots els llibres que s’han 
publicat són beneficiosos pel 
poble. La polèmica porta a què se 
venguin més

Jaum e Casas i Garolera  
(mestre de Torelló i estiuejant).
Ho trobo «fabulós». A més de 
que es publiquin s ’haurien de lle
gir. Sobre la polèmica no tinc una 
opinió formada. Estic segur que 
Mn. Julià li hauria agradat que es 
publiqués a un preu més assequi
ble.

Àngel Navarro i M oya (so
corrista de la piscina i monitor 
d ’esquí). La publicació d ’un llibre, 
mai no ha de portar polèmica, 
sempre i quan es diguin coses 
reals i ens donin més informació 
de la Vall.

Maria Dolors Casals i Regi 
(mestressa de casa). A mi
m’han agradat els dos. Sobre la 
polèmica no tinc opinió, perquè 
no sé si tenen permís o no per 
publicar els escrits de Mn. Julià.


